
REFERAT	/	BESTYRELSESMØDE	GHÅRDLAUG		DEN	27.	Oktober	2021.	
	
Tilstede	Lars	Wallenstrøm	(Skt	Pauls	Plads	3),	Jørgen	M.	Jensen	(Kronprinsessegade	70/	
Gernersgade	41)		Signe	Staubo	Sørensen	(Kronprinsessegade	76	/	Gernersgade	45),	Jan	
Frederik	Hansen	(Kronprinsessegade	74),	Eva	S.	Holten	(Gernersgade	39)		

	

1.		Eva	valgtes	til	referent.	
	
2.	Sidste	referat	samt	indkaldelse	godkendt	.	
	
3.	Beslutning	at	godkende	foreslået	indkøb	af	flismaskine	til	samlet	ca.	8.000	kr.	frem	for	
grenkværn.	Koster	3000	mere,	men	der	er	samtidig	sparet	på	elektriske	
ukrudtsafbrænder	(3	st.)	som	blev	indkøbt	på	særpris.		
	
4.	Vedrørende	ønsket	at	bevare	brosten	samt	opsætning		af		gadelygter	af	ældre	type	
besluttedes	at	overlade	til	Lars	at	i	samarbejde	med	de	grå	stokker	formulere	skrivelse,	
med	henblik	på	mest	mulig	bevarelse	af	brosten	og	flest	mulig	af	den	nye	type	
gadelygter.	Som	udgangspunkt	er	det	uklart	hvilken	løfter	der	er	givet	og	beslutninger	
der	er	taget	og	hvorfor,	hvilket	også	ønskes	klarlagt.		
	
5.	Besluttes	at	overdrage	klagesagen	vedrørende	knallertparkering	til	AKBs	
beboerklagenævn	
	
6.	Besluttedes	at	bede	det		det	Grønne	udvalg	om	at	udarbejder	en	tids-	og	økonomiplan	
for	de	næste	3	år.	(Hvad	skal	beskæres	hvornår	og	hvad	koster	det).	Dette	så	
Gårdlaugets	bestyrelse	kan	holde	rede	på	tids-	og	økonomiplanen.	
	
7.	Vedrørende	forslag	til	støbenet	over	cykelskurenes	tage	til	slyngplanter.	Besluttedes,	
som	første	trin,	at	se	på	de	tinglyste	papirer	hvorvidt	design	kan	ændres.	I	øvrigt	
diskuteredes	behov	for	udskiftning	/vedligeholdelse	af	pap	før	evt.	net	sættes	op,	og	
alternativer	som	skift	til	bliktak,	som	ville	kunne	tåle	vækster	mm.		
	
8.	Jørgen	påtog	sig	at	ordne	ujævne	fliser	på	fællesgang,	som	skyldes	trærødder.	
	
9.	Opsætning	af	juletræ	med	hygge	besluttedes	til	den	28.	november.	Besluttedes	at	
spørge	Pernille	vedrørende	bestilling	af	juletræ	og	Gert	om	han	vil	lave	gløgg.		
	
10.	Oprettes	opdateret	mailliste	+	mobiler	for	bestyrelsen.		
	
11.	Nyt	fra	husene		+	12			Evt.	
-	Hjørne	Skt	Paulsgade	ved	Kronprinsessegade	70	har	brug	for	opretning	og	vedligehold.	
Besluttedes	at	bede	Brita	Kvist	tale	med	Carlos	om	hvordan	dette	bedst	løses.	
-	Vi	diskuterede	spørgsmål	om	erhvervsdrivendes	affald,	i	dette	tilfælde	hundbutikkens	
alle	papkasser.	Enighed	om	at	det	skal	betales	el.	lign.,	men	usikkerhed	om	hvordan	
løsningen	skal	se	ud.	Besluttede	at	Lars	spørger	en	kontakt	i	St.	Kongensgade	hvordan	
de	løser	dette.		
	
	
Referent	Eva	S.	Holten	


